
CONCLUSIONS EXTRETRES A LA REUNIÓ DE LACOMISSIÓ EDUCACIÓ 
DE DIA 15 D’OCTUBRE 2008.

Reunits els membres de la Comissió d’Educació s’extreuen les següents conclusions:

-L’objectiu d’aquesta comissió és identificar unes línees d’actuació comuns i optimitzar, 
així, els recursos disponibles.

- Els temes tractats duran la reunió foren :
- Protocol d’actuació de la comissió.
- Presentació d’esborranys per debatre a les properes reunions.
- Línees de col·laboració, assessorament i formació.
- Resolució ajudes i consolidació de places.
- Orientacions salut a l’escoleta: Higiene general i motius d’exclusió temporal.

- S’han demanat a la Conselleria d’educació al voltant de 2.400 places de nova creació i 
800 places de consolidació.

- Al voltant de 50 entitats locals han demanat ajudes a la Conselleria d’educació.

- Es convidarà a l’ajuntament de Palma a formar part a    comissió.

- El senyor Joan Ferrà, president de la FELIB, demana a la conselleria d’educació que,
el més aviat, possible enviïn les deficiències a les entitats locals, informant a aquestes 
que es poden posar en contacte amb la Federació per ta  d’ajudar-los a subsanar les 
deficiències.

- El calendari de properes reunions serà el següent: 29 d’octubre, 12 i 26 de novembre i 
10 de desembre.
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